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G L A S I L O S O C I A L I S T I Č N E Z V E Z E D E L O V N I H L J U D I T R Ž I Š K E O B Č I N E 

OB KONGRESU SZDL 
Letne konference K O S Z D L , 

zlasti pa občinska konferenca so 
pokazale, da je Socialist ična zveza 
res tista pol i t ična sila, katera po
vezuje vse napredno misleče d r ž a v 
ljane za dosego ciljev, katere smo 
si postavili že med N O B . Z dose
ženimi uspehi posameznih krajev
nih odborov, kakor tudi celote ali 
bolje rečeno Občinsk i odbor S Z D L 
smo lahko zadovoljni , saj so se na 
zahteve č lans tva S Z D L odpravile 
marsikatere nepravilnosti, se je po-
•krenila akcija za prostovoljno delo, 
tako, da so se sredstva, k i so jih 
dobile Krajevne skupnosti potrojile 
ali se več, da je prav ta organizaci
ja bila tista, k i je na stotine in sto
tine delavcem pomagala, da so v 
sklopu naše skupnosti našli samega 
sebe, da so postali ak t ivn i ustvar
jalci novega družbenega reda, ne pa 
samo pasivni opazovalci in kri t izer-
ji. Razveseljivo je tudi to, da so na 
teh sestankih odnosno konferencah 
kr i t i čno ocenili dosedanje delo, da 
so uvideli in pokazali na napake in 
pomanjkljivosti , še bolj razveselji
vo pa je to, da je bilo danih dosti 
pobud in predlogov za odpravo teh 
pomanjkljivosti, pa naj bodo to ob
jektivnega ali subjektivnega znača 
ja. N a podlagi teh ugotovitev, z l a 
sti pa še na podlagi materiala V . 
kongresa S Z D L Slovenije, k i prav te 
dni zaseda bomo lahko postavili 
program bodočega dela. 

Letošnje leto bo vrsto novosti v 
našem gospodarskem in d ružbenem 
življenju, V gospodarstvu nov na
čin delitve dohodka, k i bo dal de
lovnim kolekt ivom večje pravice in 
pristojnosti s tem pa tudi večje od
govornosti. T o leto , imenujejo ne
kateri tudi prelomno leto v našem 
gospodarstvu in d ružbenem živl je
nju, ker bodo s temi ukrepi dosled
neje, kot doslej, lalvko uvel javi l i 
temelino načelo socializma, da s sa
dovi dela razpolaga edino tisti, k i 
jih ustvarja. S tem pa se stopnjuje 
tudi odgovornost nas vseh za na
daljnji razvoj na vseh področj ih 
d ružbenega ž.i vi jen ja. 

N a podlagi teh dejstev pa bo 
vloga in pomen organizacije S Z D L 
tol iko večja, ker bo naš nadaljnji 
razvoi v vel ik i meri odvisen od sub
jektivnih si l , to se nravi naših de
lovnih l judi , k i pa so skoraj 1.00 % 
Včlanjeni v Socialistični zvez i . 
Uspeh na tem področju v naši obči
ni bo za iamčen le s tem, če se bodo 
vodstva K O skuono z O b O S Z D L 
sposobni pr i lagodi t i novim pogojem 
dela in zavzeti take metode dela, k i 
bodo pritegnili , če ne celotno član
stvo pa vsaj večino k aktivnemu 
udejstvovaniu na vseh področj ih 
javnega življenja. Tako , da bo vsak 
posameznik kot celota zavestno 
spremljal in v p l i v a l na razvoj naše 
d ružbene stvarnosti. D a pa bodo 

vodstva naših organizacij sposobna 
pravi lno usmerjati delo pa misl im, 
da bodo še morali biti taki semi
narji, kot ga je priredil O b O S Z D L 
v preteklem tednu. Z a usposablja
nje tistih kadrov, k i so glavni fak
tor v tistem delu našega družbenega 
mehanizma, kjer se ideje spreminja
jo v prakso bomo v prihodnosti mo
rali posvetiti več pozornosti, pa ne 
samo od pol i t ičnih, zlasti še gospo
darskih krogov. N a z i v a gospodar
stvenik in polit ik se bosta v prihod
nosti zd ruž i l a in se ne bo dalo ločiti . 
Z a vse te dejavnosti nam pa bodo 
prav gotovo v prvi vrsti potrebni 
prostori za shajanje ljudi. Drugo, 
kar je pa bolj nujno za našo občino 
ustvariti take pogoje, da bo naš 
delovni človek imel tudi take pogo
je, da se bo lahko udejstvoval" na 
vseh področj ih življenja. T u mi 
slim predvsem na tiste, k i jih pri 
stroju ali kjerkol i pri delu tarejo 
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skrbi, 'kje so v tistem času otroci, 
kdaj bo,oprala perilo, bo kupila ži
vež, k i ga bo potem morala še sku
hati i td . K a k o moremo od tega člo 
veka zahtevati, da naj na delovnem 
mestu razmišlja kaj dela, zakaj de 
la, kaj bi se dalo izboljšati na d 
lovnem mestu, v sistemu družbe 
ga upravljanja i td. Ka j šele to, da 
bi skušal dobiti , odnosno iskati od
govora na vsa njegova vprašan ja 
v debatnih klubih , ali raznih se
stankih v prosvem času. Če bo
mo vsi skupaj razmisli! o tem, 
pa sem p r e p r i č a n , da se bo marsi
kaj spremenilo in se bodo našla 
sredstva v te namene. N e smemo in 
ne moremo pa p r i čakova t i , da bo 
to lahko napravil en sam človek, 
še manj pa ' to , da bo to prišlo od 
nekje drugje, od nas vseh je od
visno, kako si bomo uredil i , ne po
zabimo starega pregovora: »Kakor 
si boš postlal, tako boš spal!« 

'/.dravko Tomažin 

Tržiški vestnih 
BO P O S T A L T E D N I K 

Pred dnevi je bilo posvetovanje 
o nalogah lokalnega tiska, ki so se 
ga poleg č lanov Izvršnega odbora 
Občinskega odbora S Z D L Trž ič 
udeležili tudi predsedniki delavskih 
svetov in direktorji podjetij. 

N a posvetovanju so ugotovil i , da 
ima lokalni tisk velik pomen za 
razvoj našega družbenega in gospo
darskega življenja in da bi moral 
postati najboljši informator delov
nih l judi . Tega pa časopis, kot št i 
rinajstdnevnik ne zmore že zaradi 
tega, ker je časovna raz l ika med 
dvema zaporednima izdajama pre
vel ika. Udeleženci posvetovanja so 
ugotovil i , da le časopis, k i bo izha
jal vsak teden, lahko obvešča pre
bivalce o aktualnih dogodkih v ob
čini in ljudi že naprej seznanja s 
posameznimi stvarmi, o katerih bodo 
neki organi šele razpravljal i . S tem 
bi še bolj poglobili sistem delavske
ga in d ružbenega samoupravljanja 
in omogočili ljudem, da akt ivno so
delujejo pri reševanju perečih pro
blemov. 

Tednika se bodo močno posluže
val i organi delavskega samouprav
ljanja. 

P r a v zaradi navedenih potreb po 
tedniku, so sklenil i , da Vestnik res 
postane tedensko glasilo. O načinu 
finansiranja Vestnika, kot tednika 
pa so se zmeni l i , da bo vsaka go
spodarska organizacija prispevala 
določen delež, nekaj pa bo dal O b 
činski ljudski odbor. 

rorej, dragi bralci! 

Pržiški vestnik bo v najKrajsem 
času postal tedensko glasilo. U p a 
mo, da bomo priprave za tednik 
zaključil i v marcu in aprilu in z 
majem začeli s tedenskim izM 
njem lista. P r i čaku jemo tudi 
pomoč . — Čimveč pišite o stv 
ki se dogajajo okol i vas in o stva 
reb, k i vas tiščijo. Vse bomo rad 
objavljali . 

{OB 8. MARCU 
Praznovali smo 8. marce, Dan že

na! Počastili smo žene, partizanske 
matere in borke, spomnili smo se 
njihovega idne. 

Otroci so čestitali mamicam za 
njihov dan in marsikatera solza v 
oceh je izkazala veliko ljubezen 
otrok do mamic. Res, to je dan, ki 
ga vsi praznujemo. 

Praznujemo ta dan zato, da hi 
počastili vso borbo in vse napore 
žena skozi dolga desetletja, ko so 
se borile za svoje najosnovnejše pra
vice in končno za enakopravnost. 
Pri nas so žene po končani revo
luciji in že med njo dobile vse pra
vice in so postale enakopravne čla
nice socialistične družbe, mnogokrat 
so postale gibalna sila, ki je gnab 
razvoj našega sistema še hitreje na-
prej. * 

O ženah, velikih borkah in revo-
lucionarkah, znanstvenicah in dru
gih, so bile napisane debele knjige, 
ki so prjkazale njihovo neutrudno 
moč in željo po napredku. 

Borbe z orožjem in borbe za pra-
f vice je pri nas konec, tudi žene so 
f se vklpičile v drugo borbo — borbo 
t ?.a čimhkrejši gospodarski napredek 
t in za čitn.prcTsnjo dosego blaginje 
t naših l,udi. Ustanovili smo stano-
f vanjske skupnosti in v njihovem 
f okviru ustanavljamo varstvene usta-
f nove, servise za pomoč zaposlenim 
f ienam-delavkatn, pralnice, likalnice 

in krpalnice. 2 vsem tem hočemo 
razbremeniti žene, da ne bi bile več
no zaposlene z delom v tovarni, po
tem pa še doma. Predvsem našim 
ženam pripada počitek, zasluženi 
počitek, saj opravljajo poleg vsega 
gospodinjskega dela še najvažnejše 

— vzgajajo naš mladi rod, na 
katerem bo slonela naša prihodnost. 

2ene so aktivne družbene in poli-
f učne delavke, pobudnice marsikate-
f tih naprednih procesov v naši druž-
f hi. Danes spoštujemo njihovo delo 
f ;u mu dajemo polno priznanje! 

in z i ' ' ,.' . f gpspodu 
l a J a " t delo -
vašo f katerem 
treh, f žene 

SAMI S SEBOJ IMAJO DOSTI OPRAVITI 
— »Ko človek postane star 

in ne more nikomur nič več 
pomagati, le sam še išče po
moči, takrat te kaj radi poza
bijo. Res je, pozabijo te celo 
lastni otroci!" 

Te besede niso nikogar obto
ževale,-vsaj njih prizvok ni bil 
obtožujoč. Obtožujoče niso bile 
zato, ker mati, ki je vse žrtvo
vala za svoje otroke, ne more 
niti misliti slabega o njih. 

— »Saj jim ne zamerim, ker 
vem, da imajo sami is seboj do
volj opravka, kaj da bi jim še 
jaiz bila v na\patol!« 

— Na starost, ko je človek 
res potrcben nege in še poseb
ne ljubezni, tedaj nekateri po
zabijo tudi na lastne starše! 

— Nič koliko je takih pri
merov po svetu in dogajajo se 
tudi še pri nas, da, tudi v naši 
občini! 

Ko človeku pojenjajo moči, 
ko izgubi svojce ali pa ko ga 
celo svoji otroci ne marajo več, 
takrat pa je tu družba, ki po
skrbi za dostojno življenje ta
kih ljudi. 

Dom oskrbovancev je poln, 
družba izda za oskrbovance 
veliko denarja. Nikomur ni 
žal zato, tisti, ki ,pa imajo tu 
svoje starše, pa prav gotovo 
nekje v notranjosti čutijo — 
drugi skrbe zanje, jaz, ki so 
me vzredili, pa ne! 

-o -k 
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Bomo letos dokončno zgradili zdravstveni dom? 

Na zasedanju obč inskega ljudskega, odbora. ki Je bilo 8. mar
ca, so sprejeli osnovne smernice za gospodarski razvoj naše obč ine 
za le tošnje leto. 

Na osnovi gospodarsko pol i t ičnih nalog in smernic družbenega 
plana gospodarskega razvoja občine Tržič in nalog, ki jih postav
ljajo zvezni, republiški in okrajni družbeni plan, postavlja naš 
družbeni plan, na osnovi doseženih rezultatov dosedanjega gospo
darskega razvoja v občini , tele osnovne naloge: 

Se naprej bo treba skrbeti za in- panog, tako da bodo izpoln i l i pla-
tenzivnejsi razvoj vseli gospodarskih ne, poleg tega pa bo treba izkoris t i t i 

Obrtniki bodo prispevali 
N a nedavnem posvetovanju, ki 

ga je z obr tniki p r i p r a v i l Občinski 
ljudski odbor, so razpravl jal i tudi 
o negospodarskih investicijah v ob
čini. 

V gradnji so trije vel ik i objekti, 
k i bodo veliko pomenili za naš 
d ružben i standard. — Kopal išče je 
pred d o k o n č n o dograditvijo, novi 
zdravstveni dom je tudi že pod 
streho, medtem ko bodo šolo začeli 
graditi sedaj. Taka obsežna investi
cijska pol i t ika pa zahteva tudi mno
go sredstev in se Občinski ljudski 
odbor nemalokrat znajde pred 
vp ra šan j em: od -kod dobiti še sred
stva, k i so potrebna za izvrš i tev 
vseh teh nač r tov . Po l i t ika ljudske
ga odbora je tu pravi lna, kajti na
peti je treba vse sile, da d o k o n č a m o 

te objekte, potem pa se lotimo no
v i h ! Toda v ta namen pa je tudi 
sredstva treba skoncentrirati in jih 
iskati povsod tam, kjer se jih le da 
dobit i . 

Predsednik ljudskega odbora je 
/b ranim obrtnikom razloži l stanje, 
t akšno , k a k r š n o je in j im omenil, 
da bi tudi obr tniki lahko nekaj p r i 
spevali za te 'gradnje. 

Več kot sto zbranih obrtnikov je 
potem sklenilo, da bodo prispevali 
po 5 % od čistega dohodka za grad
njo zdravstvenega doma in šole. — 
Po grobih računih bi se s prispevki 
vseh obrtnikov nabralo pr ib l ižno 
2 milijona sredstev. 

Ta akcija obrtnikov je čisto pro
stovoljna in bodo vplačeval i sred
stva skozi vse leto. 

vse obstoječe kapacitete in vključit i 
v proizvodnjo tiste kapacitete, k i 
SO še v gradnji. 

Da bi dosegli predvideni gospo
darski razvoj in ustvarili osnovne 
pogoje za zboljšanje življenjske 
ravni ter zagotovil i naraščanje 
osebne potrošnje in družbenega 
standarda, predvsem delavcev in 
uslužbencev, moramo neprestano 
povečevat i proizvodnjo in storilnost. 

Pr i investiranju moramo pred
vsem pazit i na uč inkovi tos t na ložb 
in za smotrno uporabo razpoložl j i 
vih sredstev. P rav zato bi morale 
naše gospodarske organizacije zdru
ževa t i sredstva, s čimer bi dosegle 
velike uspehe. 

V novem obdobju bomo morali 
nadaljevati s hitro gradnjo stano
vanj in komunalnih naprav, pred
vsem vodovodov, dokonča t i bomo 
morali zdravstveni dom in kopali 
šče ter nadaljevati z gradnjo šole. 

Po l i t i ko izkoriščanja občinskega 
investicijskega sklada bo Občinski 
ljudski odbor usmeril tako, da bodo 
dajali sredstva samo za najnujnejše 
investicije v obrti , t rgovini in go
stinstvu, vsa ostala sredstva pa bo 
namenil za gradnjo že začet ih ob
jektov. 

ODLOČITEV 
K O V ObTO 

O D B O K N I -

Na seji obč inskega ljud
skega odbora, kjer So raz
pravljali o l e tošnjem družbe
nem načrtu za našo občino, 
so odborniki sklenili, da se 
bodo odrekli vseh sejnin 
skozi vse leto. Prav tako se 
bodo sejninam odpovedali vsi 
člani svetov. Vse sejnine bi 
predvidoma znašale v letoš
njem letu 550.000 dinarjev. -
Ves ta denar so namenili za 
gradnjo zdravstvenega doma 
in šole . 

S tem so odborniki in člani 
svetov dali lep zgled ostalim 
ljudem, ki naj bi tudi s sa
moprispevki pomagali, da bi 
letos končali z gradnjo zdrav
stvenega doma. 

0 / razpravo na zadnji seji 
o b č i n s k e g a ljudskega odbora 
vas bomo seznanili v prihod
nji š tevi lki . To moramo sto
riti zaradi tehničnih ovir. 

Imenovane so nove k o m i s i j e 
Na nedavni seji predsedstva 

S Z D L so imenovali novo komisijo. 
Sedaj obstajajo pri obč inskem od
boru S Z D L telo komisije: Komi
sija za delo z društvi , komisija za 
društveno prostore, komisija za 
clolo z ženami , komisija za kadrov
ska in organizacijska vprašanja , 
komisija za družbeno upravljanje, 
idejno-vzgojna komisija in nova 
komisija, to jo komisija za proš
nje in pritožbo. 

Prav zadnja komisija jo za našo 
popolno demokracijo izredno v a ž 
na, saj bodo njej lahko elani So
cial ist ično zvezo pošiljali razne 
prošnjo in pritožbe, ki jih bodo 
člani komisijo skušali uspešno re
šiti. Posamezni člani Soc ia l i s t ično 
zvezo in društva bi so morali bolj 
obračati na omenjene komisije. S 
tem bi dosegli dvoje: komisije bi 
u s p e š n o delale, s lom pa bi rešili 
marsikateri problem, ki tare našo 
občane. 

Posvet z obrtniki 
N a Obč inskem ljudskem odboru 

je bilo pred kra tkim posvetovanje 
z obr tn ik i , k i naj bi nakazalo nekaj 
glavnih problemov, s 'katerimi se 
srečuje naša obrt, predvsem usluž-
nostna. • 

Predsednik, tovar iš Cerar je go
vor i l o pešanju nekaterih obrti , kot 
sedlarstva, k ro jaš tva , tesarstva in 
k o v a š t v a in poudar i l , da bodo te 
obrti še nadalje pešale, prav zaradi 
hitrega razvoja tehnike. Nadalje je 
predsednik pojasnil obr tnikom po
men obrti v maloobmejnem prome
tu. Znano je namreč , da so v A v 
striji obrtne usluge dražje , kot pr i 
nas in da se bodo avstrijski d r ž a v -
lajni teh uslug pri nas pos luževal i . 

Tovar i š Cerar je predvsem opo
zor i l na odnos do teh ljudi in po
udari l , da nikakor ne sme bit i hlap
čevski. — Vedno moramo o b d r ž a t i 
svoj narodni ponos! 

Po uvodnih besedah so se razgo-
vori l i obr tniki , v imenu katerih je 
najprej spregovoril njihov predstav
nik Ignac Jcše in govori l o »hudem 
položaju« obrtnikov in da so v stari 
Jugoslaviji in celo okupatorji dajali 
obrtnikom več privilegijev in jim 
nalagali 'manjše davke. Te njegove 
besede so vsi obsodili, 'ker danes 
vsakdo ve, da ne moremo primer
jati časa okupacije s sedanjo socia
listično d r u ž b o . 

Sploh je bilo največ govora o 
davkih in je zato predstavnik O b 
činskega ljudskega odbora pojasnil 
zvezne predpise, k i pa jih v posa
meznih občinah pač ne moremo 
spreminjati. 

Čevljarj i so se jezil i na to, da je 
v Ljubljani občinski prometni da
vek na o t roško obutev 5 % , v kranj
skem o'kraju pa 1 0 % , Ta jeza pa 
je izvi ra la najbrž iz namere, da bi 
na račun nižjega prometnega davka 
lahko zvišal i cene svojim izdelkom. 
Tudi obrtniki bi moral i vedeti, da 
plačajo prometni davek po t rošn ik i ! 

Še prav posebni problemi se po
javljajo v uslužnostni obrti . N e k i 
teri obr tniki ne upajo zaposli t i de
lovne sile, ker ne vedo, če bodo 
potem imeli dosti dela. Predvsem 
se to pojavlja pri šiviljah, k i se bo
re z enim vel ik im problemom — 
veliko konkurenco j im namreč de
lajo šušmarji . 

Nekateri obrtniki z us lužnostno 
obrtjo se morajo usmerjati v pro
izvodno obrt, ker imajo le tako za
gotovljen stalen zaslužek. 

Šušmars tvo je že zavzelo precej 
velik obseg in mu bo treba z vso 
ostrino stopiti na prste. To velja 
predvsem za šušmarje v šivilski 
stroki in šušmarjenje s prevozi z 
osebnimi avtomobil i . Tako se precej 
zniža jo dohodki šivilj in avtotaiksi-
jev. Obr tn ik i so prosili Občinski 
ljudski odbor naj bolj strogo po
stopa proti šu'šmarjcm. Predsednik 
jim je to pomoč obljubil in pouda
r i l , naj se tudi sami borijo p ro t i 
šušmars tvu . 

Taka posvetovanja z obrtniki bo
do odslej naprej najmanj dvakrat 
na leto, po posameznih panogah 
obr tn i š tva pa celo večkra t . Tako bo 
Občinski ljudski odbor utrdi l stike 
z obr tniki . 

Vpisovanje otrok v prvi razred osnovnih šol v Tržiču 
Vpisovanje oi'jroik v 1. razred 

osnovne šo le bo na obeh osnovnih, 
šolah v Tržiču v P E T E K , 10. MAl t -
CA od 8. do 12. ure. — Vpisovali 
bodo otroke, rojene v letu 1951. 
Pri vpisu bo treba predloži l i otro
kov rojstni list. 

Na OismotvnS šoli heroja Brač i ia 
bodo vpisovali otroke, ki stanujejo: 
Trg svobode, Brač ičeva ulica, Blej

ska cesta, Janežičeva ulica, Naš i -
čeva ulica, Bečamova ulica, Prehod, 
Usnjarska ulica, Čevljarska ulica, 
Fuž inska ulica, Cesta .IIJA. del 
Virja, del Cankarjeve ceste. Kolo
dvorska cesta, Preska in Bistrica. 

Na osnovni šoli heroja Grajzerja 
bodo vpisovali otroke, ki stanu
jejo: Partizanska ulica. Šo l ska 
ulica, del Virja. K urnikov a pot, 

Pod Kukavico, del Cankarjeve ce
ste, Koroška cesta, Ulica heroja 
Grajzerja, Proletarska cesta, Kav
ne, Pot na / a l i rovt in Slap. 

Zdravniški pregled vpisanih 
otrok bo od 13. marca dalje po raz
poredu, iki bo javljen pri vpisu. 

Osnovna šo la heroja Bruciča 
Osnovna šola heroja Grajzerja 
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BOGAT SPGRED 
Pred nedavnim je zasedala pro

gramska komisija odbora 2 a p r i 
pravo proslav ob dvajsetletnici 
vstaje in sprejela okv i rn i program 
prireditev, s katerimi bomo poča
stil i pomembne datume iz uaše na
rodnoosvobodilne borbe. 

Rr i pripravljanju osrednjih pro
slav bodo sodelovala skoraj vsa 
d ruš tva v občini , nekatera vaška 
d ruš tva in organizacije pa bodo sa
me, ob podpori omenjene komisije, 
organizirale večje proslave. 

Praznovanje se bo začelo v apr i 
lu , ko se spominjamo nemškega na
pada na Jugoslavijo, 6. apri la 1941 
in ustanovitve Osvobodilne fronte, 
27. apri la 1941. 

Oba .pomembna datuma bomo po
častili •/. osrednjo akademijo v Can
karjevem domu. 

26. apri la , na predvečer praznika, 
bodo taborni ognji, ob katerih bodo 
stari borci pr ipovedoval i svoje spo
mine naši šolski mladini . Ves me
sec apr i l bodo po šolah predavanja 
o fašističnem napadu na Jugoslavijo. 
Borci bodo mladini pr ikaza l i ta
kratno pol i t ično stanje in delo K o 
munis t ične partije p r i organizaciji 
ljudske vstaje. 

Proslave in 'prireditve v počasti
tev prvega maja bo pripravil občin
ski sindikalni svet, na sam prvi maj 
pa bodo pohodi delovnih kolekti
vov v naravo. 

V Tednu mladosti bo vrsta prire
ditev, med Ojimi mladinska parada, 
več pohodov po partizanskih poteh 
in zbor skojevcev. 

V juniju bo mit ing t ržiške mla
dine v Jclendolu. T u se bodo spom
ni l i obletnice skojevske konference. 

' 4. julij, Dan borca: organizacija 
pohoda Kokrškega odreda s pripad
niki predvojaške vzgoje na proslavo 
v Poljanah nad Jesenicami. Mno
žično sodelovanje T rž.lianov na 
centralni proslavi na Poljanah. 

Počitniška zveza organizira po
hod v Titovo U žice. 

22. julija bo Dramska sekcija Svo
bode upr izor i la Borovo dramo s te
matiko iz N O B — Zvezde so večne. 

23. julija bo odkritje grobišča ta l 
cev pr i Križa l i . 

Od 26. do 30. julija bo praznova
nje ob obletnici ustanovitve tržaške 
čete na Vctcrnem. Taborniki bodo 
tu taborili tri dni, zadnji dan pa bo 
centralna proslava s sodelovanjem 
vseh ljudi iz naše občine. 

Praznovanje občinskega praznika, 
f. avgusta: 

N a p redveče r p razn ika kresovi 
po okoliških hribih in zborovanje 
na Trgu Svobode. 

N a dan praznika bo slavnostna 
seja Občinskega ljudskega odbora, 
zvečer pa bo pod Storžičcm part i
zanski večer ob tabornem ognju, 
drugi dan bo proslava pred spo
menikom padlih prvoborcev. V dneh 
praznovanja bo tudi fotografska 
razstava T r ž i č v revolucionarni pre
teklosti in okrajna fotografska raz
stava. 

V oktobru naj bi v Tednu muze
jev odpr l i Trž išk i muzej in njegov 
oddelek o N O B . 

Na Dan republike bo velika slav
nostna akademija v Cankarjevem 
dumu, zaključek jugoslovanskih pio
nirskih iger in sprejem v pionirsko 
organizacijo. 

V teh dneh je predviden tudi 
snrejem spomeničar jev pr i predsed
n iku občine in sprejem najboljših 
pionirjev pr i predsedniku občine . 

Praznovanja bomo zakl juči l i s 
proslavami ob Dnevu J L A , k i jih 
bo p r ip rav i l občinski odbor U R O J . 

-< mmrnii~mmMMMM w-*' . m mtr, 

Povsod se nam že ponuja pomlad. Ali ne prihaja prezgodaj? 

Zgled vsem drugim organizac i jam 
v okraju Malokra t se piše o delu in uspe

hih organizacije Zveze rezervnih 
oficirjev in podoficirjev, čeprav je 
njeno delo, predvsem v zadnjem 
času, izredno razgibano. — Kra tek 
pregled njihovega dela v preteklem 
letu in njihove dejavnosti v prvih 
mesecih letošnjega leta nam pove 
vse. 

Občinski odbor Z R O P ima na 
svojem področju tri osnovne orga
nizacije, od katerih je najmočnejša 
osnovna organizacija v Trž iču , 
manjši po številu č lanov pa sta 
organizaciji v Križal i in Kovor ju . 
Mnogo č l anov organizacije ima v 
sedanjem gospodarskem in pol i t ič
nem življenju najodgovornejše po
ložaje in posamezni člani že vsa 
leta po osvoboditvi neumorno de
lajo v organih naše liudske oblasti. 
Tud i v organih delavskega in d ruž 
benega samoupravljanja je vel iko 
rezervnih oficirjev, k i s svojim zna
njem in izkušnjami vzgajajo svoje 
mlajše tovar iše v dobre d ržav l j ane 
in upravljavce. 

L a n i so imeli rezervni oficirj i 11 
predavanj, k i so pripomogla k ohra
n i tv i in izbol jšan 'U znanja. Stare
šinski kader, pa čeprav je v rezervi, 
se mora vedno strokovno i zob raže 
vat i in izpopolnievat i svoje znanje 
ter se seznanjati z najnovejšimi p r i 
dobitvami vojaške tehnike in tak t i 
ke. Rezervni oficirji so precej de
la l i tudi za vzgojo mladine in dru
gih l iudi in so - r i k a z a l i več f i lmov, 
k i si jih je ogledalo več kot 8000 
l judi . 

Združen je je skupaj z mladinci 
p redvojaške vzgoje izvedlo pohod v 
Begunje in orfaniz i ra lo izlet v bazo 
20 v Kočevski Rog ter izlet 'k U r h u 
pr i Ljubljani . 

V tekmovanju za D a n republike 
z z r a č n o puško je tekmovalo 85 % 
vseh č lanov. 

Prav tako je zd ružen je pr ipravi lo 
vrsto bogatih prireditev v počas t i 
tev 22 decembra, Dneva J L A . V 

teh dneh so člani združenja preda
va l i po šolah o pomenu 22. decem
bra in o naši A r m a d i . 

V začetku februarja je odbor 
Z R O P pr ipravi l izredno zanimivo 
predavanje a lž i rskega š tuden ta K a -
mala Madouia , 'ki se ga je udeleži lo 
skoraj 600 ljudi . 

Organizacija Z R O P se je akt ivno 
vključila v delo odbora za pr ipravo 
proslav 20-letnice vstaje. Skupno s 
p redvo jaško vzgojo bo pr ipravi la in 
izvedla velik partizanski marš . — 
Udeležence marša č a k a 100 ki lome
trov dolga pot po znanih part izan
skih poteh in bodo iz Trž iča prišli 
na centralno proslavo na Poljane 
nad Jesenicami. Osnovna organiza
cija Z R O P Kr iže bo p r ip rav i l a 

slavje na Veternem, kjer je bi la 
ustanovljena prva Tržaška četa. 

T a k o razgibano in vsebinsko bo
gato delo organizacije Zveze rezer
vnih oficirjev pa terja tudi odmora 
in razvedri la . De lavn i člani" organi
zacije so poskrbeli za to. — Pred 
k ra tk im so za vse člane p r ip r av i l i 
v Mladins'kem domu tovar i šk i dru
žabn i večer , k i je potekal v vzduš ju : 
bolje se spoznajmo! Večera so se 
udeležili skoraj vsi č lani . 

26. februarja pa je b i l v Kran ju 
občni zbor Okrainega odbora 
Z R O P in tu so našo organizacijo 
postavil i kot zgled vsem drugim 
organizacijam v okraju. 

Da bi vsaj dali mir 
Delavska univerza si je s sredini

mi predavanji pridobila vel iko hva
ležnih poslušalcev, precej je odraslih 
l judi , mnogo pa tudi mladine. 

Precej je bilo poslušalcev na pre
davanju Socializem in vojna, vel iko 
poslušalcev je poslušalo tov. T r č k a , 
k i je predaval o sedanjem položaju 
v K ° n g u - Vedno bi morala bi t i pre
davanja v Cankarjevem domu, ne 
pa v Statist iki , 'ki je za tol iko po
slušalcev premajhna. 

K a r pa mislim napisati, pa ni po
hvalno za nas, T r ž i č a n c ! M i s l i m na 

vedenje večine mladine na preda
vanjih. Neka j je takih, k i se prav 
nesramno obnaša jo . Kakšen vtis od 
nese predavatelj, k i predava l iudem, 
ki ga ne poslušajo in celo brijejo 
norce i z niega. Take mladince b i b i 
lo treba odstraniti iz dvorane in jih 
n iko l i več spustiti na predavanje. 
Glasna opozori la starejših ljudi med 
predavanji še na jvečkra t ne za leže -
jo! K a m to vod i , saj smo vendar 
kul turni ljudje, vsaj mislimo, da 
smo! 

M B 

SESTALI SMO SE 
Po obvestilu v našem listu smo 

se 15. februarja sestali dopisniki , k i 
pišemo v list. B i l o nas je nekaj, a 
še vse premalo, da bi lahko rekl i , 
da bomo dopisniki razbremenili č lo
veka, k i pri listu stalno dela. Star 
pregovor p rav i : Več glav več ve! In 
prav tako je tu. S prispevki bi omo
gočili, da b i b i l list pestreiši in b i 
več pisal o nas, ljudeh iz t rž i ške ob
čine. Predvsem smo na posvetu do

pisnikov pogrešali l judi iz okol i šk ih 
vasi, saj razen iz Podljubclja in 2 i -
ganjc vasi ni bi lo nobenega. P a ko
l i k o je vedno novega po vaseh, k i 
zanima tudi l iudi v mestu. Mnogo je 
sposobnih l judi , k i bi lahko opiso
va l i , pa ne vem ali nočejo, a l i si ne 
upajo? 

Z besedo na dan, p r i d r u ž i t e se 
stalnim dopisnikom Vestnika! 

Dop i sn ik J V 



Ifajenska šola ukinjena 
Osemdeset let mineva, odkar so v Tržiču ustanovili Vajensko 

šolo •/. namenom, da bo dala č imveč sposobnih obrtnikov in njihovih 
pomočnikov . Vsa leta je dobro uspevala, v zadnjem času pa je 
začelo š tev i lo učencev stalno upadati. Zakaj? Predvsem zato, ker 
danes industrija ne potrebuje več ljudi, ki znajo vse faze nekega 
dela, ampak, ki popolnoma obvladajo samo eno fazo. Take ljudi 
pa industrija dobi iz posebnih izobraževalnih centrov, nc pa iz 
vajenske šole , ki še vedno daje strokovnjake neke stroke. 

Svet za šolstvo se je 10. februarja 
1961 sestal, da bi prouči l nadaljnji 
obstoj Vajenske šole. 

Šola jc bila vse do šolskega leta 
1960/61 celoletna, prav zadnje leto 
pa je postala per iodična šola za 
Čevljarsko in kovinsko stroko. K o 
so se lani odločil i za periodičen 
pouk, so pr ičakoval i več učencev, 
piedvsem za čevl jarsko stroko. V 
ta namen so pr ip rav i l i tudi internat 
za 25 učencev, k i pa je b i l neizko
riščen, saj sta stanovala v domu le 
dva učenca. Torej se p r ičakovan je , 
da bomo dobili več učencev iz dru
gih krajev, ni uresničilo. 

Letos se je vpisalo izredno malo 
učencev, in sicer v prvo izmeno 24, 
v drugi izmeni jih je 17, v tretji pa 
18. Z a to majhno število učencev 
pa so b i l i na šoli trije redni preda
vatelji in pet honorarnih. S tem so 
b i l i s troški šole tako ve l ik i , da je 
bil mesečni izdatek na enega učenca 
13.000 dinarjev. T o jc tako visoka 
š tevi lka, da se je nc moremo pr ivo
ščiti in tudi povsod drugod bi za
čeli razmišl ja t i o uk in i tv i take usta
nove. Svet za šolstvo je razpravljal 
tudi o prihodnosti učencev nase 
Vajenske šole in ' sklenil , da so v 
drugih krajih take vajenske šole, k i 
imajo tudi internate in bodo nasi 
učenci lahko nadaljevali šolanje v 
teh šolah. Šola za čevl jarsko stroko 
je v 2ireh, šola za kovinsko stroko 
pa v Radovl j ic i . Poleg tega so člani 

:aključka, da so 
razveljavit i učne 

skleniti redna delovna 

do 
želel 

Sveta pnsl 
učenci šole 
pogodbe 
razmerja ter si potem v centrih za 
izobrazbo in na samem delovnem 
mestu pridobit i kval i f ikaci jo . 

Svet je razpravljal tudi o usta
novi tvi Centra za čevl jarsko stroko 

v Peko. S tem bi mlad naraščaj čev
ljarske stroke imel možnos t izobra
ževanja in pridobitev kva l i f ikac i j . 

To je nekaj tehtnih ugotovitev 
Sveta za šolstvo. Zak l jučke raz
prave v Svetu je pred odborniki 
Obč inskega ljudskega odbora obraz--
ložil tovar i š (ožc Mokore l in pripo
ročil, naj ljudski odbor sprejme 
odlok o ukin i tv i Vajenske šole T r 
žič, kar so odborniki potrdi l i . Sedaj 
pa bo o uk in i tv i šole razpravljal 
Še Izvršni svet I.RS in izdal do
končen odlok. Če bo Izvršni svet 
potrdil odlok našega ljudskega od
bora, bo šola prenehala z delom 
15. marca 1961. 

Koristno bi bilo proučiti 
pameten predlog 

Na zadnji občinski konferenci 
Soc ia l i s t ične zveze je prišla m o č 
no do izraza težnja, da bi našo or
ganizacije in društva dobile v e č 
prostora za klubsko ž iv l jenje , to
rej prostore, kjer bi se sestajali 
ljudje in brali časopise , gledali te
levizijo in so pogovarjali o vseh 
stvareh, ki jih zanimajo. Potreba 
po takih prostorih se že dlje časa 
kaže, vendar je postala izredno 
aktualna v zadnjih mesecih, ko 
naše druš tveno ž iv l jenje prehaja 
v povsem novo oblike dela. Za te 
nove klubske — oblike dela pa 
Tržič in tudi okol i ško vasi nimajo 
pogojev prav zaradi pomanjkanja 
prostorov. 

Vemo, da je po Tržiču še vrsta 
neizkoriščenih prostorov, ki pa jih 
lastniki nočejo prepustiti dru

štvom ali pol i t ičnim organizacijam 
in tako zavirajo ž ivahnejšo dru
š tveno dejavnost. Vsaj za sedaj še 
ne moremo storiti drugega, kot da 
take ljudi obsojamo, vendar si s 
tem stanja ne bomo izboljšali . M i 
sliti je treba na drugačne, hi trejše 
rešitve. 

Zdravo in pametno pobudo in 
tudi konkreten predlog za zasilno 
rešitev je na konferenci podal 
predsednik Svobode, tov. prof. Jo
sip Rakovec. Mnenja je, da bi te 
prostore pridobili lahko za seda
njim Cankarjevim domom, če bi 
k njemu prizidali nov del stavbe. 
S tem bi rešil i kar dve pereči 
stvari naenkrat. — Cankarjevemu 
domu bi dali tudi z zadnje strani 
lepše lice, društva in organizacije 
pa bi dobile prostore za delo in 

klubsko ž iv l jenje . Predlagatelj te
ga načrta je pri tem upošteval vse 
okolnosti, ki bi prišle v poštev pri 
gradnji doma. Delno bi s sredstvi 
in z materialom pomagala naša 
podjetja, delno občina, več ino de
la pa bi lahko opravili s prosto
voljnim delom člani organizacij in 
društev, pa tudi učonci šol. Prof. 
Rakovec meni, da prizidava k 
Cankarjevemu domu ne bi veljala 
več kot 10 milijonov, tak izdatek 
pa za vso tržiške kolektive in ob
čino menda ne bi bil previsok. 

Hkrati pa ne bi smeli zav lače 
vati z gradnjo delavskega ali kul
turnega doma. Ko bi dobili tak 
dom, pa bi prostori, ki bi jih pri
zidali Cankarjevemu domu, lahko 
služili Se naprej ljudem, ki pre
bivajo v njegovi okolici, saj se 
vse bolj čuti potreba po klubskih 
pnostorih v manjš ih mestnih na
seljih. In ko bo na Cankarjevi 
cesti dokončno zgrajeno stano
vanjsko naselje, bo t u ljudi pre
cej, kateri bodo tudi iskali raznih 
oblik razvedrila in izobraževanja 
po delu. 

Tb je samo ena izmed pobud za 
odstranitev težav zaradi prostorov, 
morda jih je med ljudmi še ver, 
vendar ne pridejo na dan. Vsi ve
mo, da problem prostorov že ros
no ovira vse oblike dela v nasi 
občini in zato jih bo treba začel i 
reševati , pa tudi ee bo š lo to tež
ko. 

N a š u s p e h 
V radijskem tekmovanju Poslu

šaj in povoj nam smo si pridobili 
nagrado, v Tržič bo prišel gosto
vat priljubljeni zabavni ansambel 
RTV. Na tekmovanju so p r e m a 
gali Trboveljeane s IV : Ki. 

Poslušanje prepovedanih 
radijskih postaj med 

Nemški okupator jc sredi maja 
1941. leta, torej že v prvih dneh 
zasedbe slovenskega ozemlja, pose
gel v Trž iču po vseh radijskih apa
ratih. Vs i lastniki radijskih apara
tov so jih morali osebno odnesti na 
občino. Po nekaj tednih so nekate
r im radijske aparate zopet v rn i l i , 
toda kmalu nato so dokončno za
plenili aparate vsem T r ž i č a n o m -
Slovencem. N i č ni bilo čudnega , če 
If kdo pozneje opazi l svoj aparat 
pri tem ali onem t rž iškem Nemcu-
Kulturbundarju. N o , za lastnike 
aparatov jc bila to le precejšnja 
uteha, saj so upali , da bodo apara
te dobili nnzaj, če prej ne pa po 
končam vojni. T o se je nekaterim 
T r ž i č a n o m tudi zgodilo, na žalost 
pa ne vsem! 

Nekater i so med vojno kupoval i 
takoimenovane Volksempfiingcrje -
majhne, črne škat l je , iz katerih se 
ni slišalo drugega, kot Gdbbelsova 
propaganda. Če pa je kdo znal po
iskati na srednjih valovih radio 
London, potem je včasih »slučajno« 
poslušal rudi to radijsko postajo, se
veda le tisti, ki jc razumel kak tuj 
jezik. 

Sicer pa bodo na vprašanje , kako 
je bilo / radioaparati med vojno, 
točneje vedeli povedati oni, k i so b i 
l i neposredno prizadeti z zasego 
aparata. Pred vojno nisem imel 
aparata, toda kljub temu hočem 
opisati kako smo v Trž iču na skr i 
vaj poslušali prepovedane postaje, 
in to na jvečkra t pri samih Nemcih , 
vse od leta 1941 do konca vojne. 

Ing. Janko Tiš lc r -Zaromi l i 

okupacijo 
V letih 1941 in 1942 sem največ

krat poslušal Rad io London in R a 
dio Beromunster na treh radijskih 
aparatih. Vsako soboto in nedeljo 
sem odšel v Kran j k advokatu dr, 
Sabothvju. V stanovanju je imel 
sin (sedaj inž. Boris Sabothv) radio
aparat znamke Phi l ips . K o so N e m 
ci zaplenil i aparate, je dr. Sabothv 
oddal svoj ve l ik i aparat, omenjene
ga malega pa je skri l v z i d med 
dvojnimi sobnimi vra t i . 

T u je bila izdolbena luknja in ko 
so odstranili desko zidnega okv i r 
ja, smo lahko poslušali radijski 
program. Toda , to je bilo samo en
krat na teden, s čemer nisem bil 
zadovoljen. 

Drug i radioaparat je bi l v pisar
ni bolniške blagajne pri tov. Francu 
Nosanu. (Sredi maja so bi l i vsi ra
dioaparati vskladiščeni v prostorih, 
kjer je sedaj klet d ruž ine Brezav-
šček. N a t rž i ško bolniško blagajno 
je prišel v maju kranjski nemški 
inšpektor Brunner, doma iz Ce lov
ca in se je mudi l v Trž iču en mesec 
in pol. D a bi mu ne bilo dolgčas 
je vzel i z skladišča radioaparat in 

ga prinesel v svojo pisarno — last
nik aparata je b i l Janez K o p a č , de
lavec v B P T , s tanujoč na Korošk i 
cesti. Po odhodu inšpektor ja Brun -
nerja, bi tovar i š Nosan moral od
nesti radio zopet na občino, vendar 
tega ni storil , t emveč ga je pokr i l 
s papirnatim pokrovom in ga drža l 
v kotu pisarne »za inšpektor ja« , če 
bi ta zopet pr išel v Tržič . ) 

Pisarna z aparatom je bila tam, 
kjer je sedaj vojni referent. T a so
ba jc bila glavni izvor novic v le
tih 1941 —1942, pa tudi pozneje vse 
do konca vojne. T u sem s tovar i šem 
Nosanom poslušal radio skoro vsak 
dan, bodisi ob petih, šestih ali ob 
osmih zvečer . P o navadi sem jaz 
poslušal, tovar i š Nosan pa je b i l na 
s t raži . Včasih se je tudi zgodilo, da 
so bile takšne motnje, da nisva 
prav nič slišala, pa sva zaradi tega 
počaka la , da bi pozneje v tujih je
z ik ih , posebno v nemškem in fran
coskem, kaj vjela. 

O d decembra 1941 do 21. mar
ca 1942 mi je b i l glavni izvor no
vic radio na Zalem rovtu, v pisar
ni takratnega tajnika Staatlichc 
Strascnncubauleitung V , g. Smrdela. 

Dela l sem kot f iguram pri ome
njeni f i rmi , kjer so b i l i že nasled

nji T r ž i č a n i : Jurij Bocak, Anton 
M a l i , Metod Ahačič , Janez Toma-
z in , M a t e v ž Valjavec, Franc M o k o -
rel, J o ž e Ahač ič , L ibo r Pire (padel 
pozneje v^Prešernovi brigadi), S lav
ko P r imož ič in M i l a n Zakra j šek iz 
Kran ja . Naš i predpostavljeni pa so 
b i l i ! inž. Čcrin iz Kranja , tehnik 
K o ž u h iz Podkorena, ruska inžinirja 
Šulgin in Makarov ter ruska teh
nika Radionov in Asejev. V s i T r -
zicani so b i l i , razen ene izjeme, za
vedni Slovenci, tako da smo imeli 
precej zaupanja drug v drugega. 
Inžen i r M a k a r o v in tehnik R a d i 
onov pa sta b i la precej nemško 
usmerjena. Posebno smešen jc b i l 
M a k a r o v . N e m š k o ni znal nič . K a 
dar je nemški inženi r Urban , k i je 
b i l naš vrhovni šef govori l z njim, 
je inž. M a k a r o v imel t akšno tremo, 
da jc pri vsaki napol izgovorjeni 
nemški besedi vedno dodal »ovo«, 
seveda ga Nemec ni razumel. M i 
smo se mu naskrivaj smejali. Pred 
vojno jc inž. Maka rov delal v Beo
gradu in slovensko tudi ni znal , go
vor i l jc srbsko, kot vsi Rusi . K o 
smo ga mlajši ocenili , kako »pol i 
t ično d iha«, smo se ga pozimi leta 
1941-42 dobro privoščil i . N a v ra 
tih pisarne je imel obešen velik 
zemljevid F.vropc in na njem je z 
bucikami vsak dan beležil nemško 
prodiranje v Rusijo. Vsak dan jc 
p r i č a k o v a l padec Moskve in Len in -
gtada. Nchega dne smo pomaknil i 
nekaj bucik daleč naprej na A r h a n -
gclsk na severu in na ' Jaroslav, 
vzhedno od Ka l in ina . Lahko si 
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Ob ukinitvi Vajenske šole 
Svet za šo l s tvo Občanskega 

ljudskega odbora je sprejel sklep, 
da bo priporočil ljudskemu odboru 
in I z v r š n e m u svetu, naj ukine va
jensko šo lo v Tržiču, š o l a je delo
vala skoraj 79 let in skrbela za 
vzgojo strokovnega kadra. Oglej
mo si na kratko njeno zgodovino. 

V Tržiču je obstajala že od za
četka 19- stoletja nedeljska ponav-
1 jalna šola za -številne vajence. -
Namesto nje so potom 1882. leta 
ustanovili Obrtno nadaljevalno 
šolo, ki naj bi »bolj ustrezala po
trebam razvijajoče se obrti in indu
strije. Pouk na tej šolii ise je pričel 
17. oktobra 1882. Ob ustanovitvi se 
je v šo lo vpisalo 100 vajencev, od 
teh 56 čevljarjev. Za vajenec s 
podeže l ja z nižjo predizobrazbo je 
bil ustanovljen poseben priprav
ljalni razred. Vsi, k i so vsaj z do
brim uspehom izdelali št lr irazred-
nleo, so bili takoj sprejeti. Ker 
takrat še ni bilo predavateljev za 
strokovne predmete, sp poučeval i 
učite l j i strokovno risanje po nem
ških predlogah, ki so jih dobivali 
iz urada za p o s p e š e v a n j e obrti z 
Dunaja. Pouk strokovnega risanja 
je bil V nedeljah dopoldne, pouk 
splošnih predmetov pa v ponedelj
kih in torkih z v e č e r v prostorih 
sedanje Grajzerjeve šole. Tokrat 
so v vsakem razredu visele š e po 
štiri petrolejke. Prvi ravnatelj in 
ustanovitelj šo le je bil J o ž e ! 
Kragl, ki je vodil šolo do smrti, 
1905. Potem sta upraviteljske posle 
•začasno vodila Friderik Repovš in 
Kari Miklilsch. Leta 1908 je bil 
imenovan za ravnatelja ljudske in 
obrtne nadaljeval, šo lo Ferdinand 
Kalingor. Šolska spr ičevala so bila 
n e m š k a vise do leta 1912, ko je na 

volitvah zmagala Slovenska stran-

Med prvo svetovno vojno je 
pouk na šoli prenehal, obnovili pa 
so ga zopet leta 1919. Novo raz
dobje se je pničelo za šolo, ko je 
prišel ravnatelj Albin Lajovic. — 
Pouk jo bil v sedanji Bračičevi 
šoli. Albin Lajovic je odpravil pri
pravljalni razred in ustanovili vse 
tri razrede. Za pouk lesne, kovin
ske1, oblač i lne in 'čevljarske stroke 
je vabil mojstre, ki pa se razen 
čev l jarskega mojstra Alojza Me-
hleta niso odzvali vabilu. Lajovic 
je šo lo preimenoval v strokovno 
nadaljevalno šolo in je močno iz
boljšal pouk splošnih predmetov. 
Vsako leto je vodil tudi strokovne 
ekskurzije za učence in učite l je . 
Hiter napredek šole se je opazil 
na vsakoletnih šolskih razstavah. 
Leta 1933 so prenehali z nedelj
skim poukom riilsanja, 1930 je mo
ral zaradi bolezni zapustiti šo lo 
Alojz Mehle in na njegovo mesto 
je prišel pisec tega sestavka. 

Ko je 1934 Albin Lajovic odšel 
iz Tržiča, ga je nekaj časa nado
meščal učitelj Gotard Rott. Stro
kovna šola se je spet selila nazaj 
v sedanjo Grajzerjevo šolo in njen 
ravnatelj je postal Ivan Stopar, za. 
njim pa Peter K o m p o š (1935 do 
1937). 

Vodstvo strokovne šole je potem 
prevzel ravnatelj tedanje m e š č a n 
ske šo le Edgar Vonč ina in zopet 
se jo šola selila. — Dve loti pred 
drugo .svetovno vojno je poučeva l 
strokovne predmete oblač i lne stro
ke Leopold Valjavec, ki je padel 
kot talec 1942. na mostu v Žirov
nici. 

Med drugo svetovno vojno je 
pouk na šoli prenehal, uč i te l je so 

preselili, več starejš ih vajencev pa 
je odš lo v partizane. 

Po vojni se je šola zopet selila 
nazaj v Grajzerjevo šolo in njen 
ravnatelj je postal Mirko Breje. 
Sola se je preimenovala v šolo za 
učence v gospodarstvu. Ves stro
kovni pouk na šoli so prevzeli spo
sobni mojstri. Ciril Kogej je po
učeval kovinarje, Avgust Primožič 
vajence lesne stroke, R. Ahačič in 
Milan Valjavec krojače, M. Babic 
električar je. Tovariš Brejc je vo
dil vsakoletne pettedenske tečaje 
za vajence iz raznih krajev Slove
nije. Teh vajencev je bilo 290. Ob 
sedemdesetletnici' šole je izšla po
sebna brošura., na dan proslave, 8. 
junija 1952 pa je bila na poslopju 
šole odkrita spominska plošča pa
dlim učencem v NOB. 

Sola je dobila četrto ime: va
jenska šola za razne strnite. Od 
1954. dalje je bila ravnateljica 
Frančiška Starič. Za obe učilnici 
je preskrbela precej inventarja: 
mizo. stole, omaro itd. V tem času 
je šola imela n a j v e č j e š tev i lo va
jencev. Takrat je bila tudi šola za 
tkalko in prodi 1 ko. ki so jih po
učeval i tehniki Hladnik, Homar. 
Kurnik, Primic in Sporo. — Leta 
1957 je štel predavateljski zbor 17 
učitel jev. 

Strokovne ekskurzije in šo l ske 
razstave so potrdile dejstvo, da 
dobiva mladina raznih poklicev 
odl ično znanje in strokovno izo
brazbo. 

V letu 1951! je bila ravnateljica 
nekaj časa Vera Slaparjeva. zadnji 
ravnatelj vajenske š o l e pa je 
Franc Herič", ki je kljub dobri vo
lji in delu za ohranitev vajenske 
šole in njenega strokovnega ni
voja, doživljal , poleg raznih ne
všečnost i , š e stalno upadainje š t e 
vila vajencev. Iz š o l e je odpadla 
oblači lna stroka, kasneje pa še 
mizarska in vajenci so morali v 
šo le v Kranj oziroma v Skofjo 
Loko. Čevljamski vajenci iz obrt
nega sektorja se bodo sedaj šolali 
v Zireh. Tako je na šoli ostala le 
še kovinska stroka in .tu so se tudi 
izobraževali vajenci iz Peko. 

Lani so uvedli periodični pouk. 
Ravnatelj Herič p o u č u j e matema
tiko, prof. Slava Rakovec družbe-
no-ekonomsko vzgojo in ekono
miko podjetij, s l o v e n š č i n o Jelka 
Zagarjeva, kovinsko stroko tovariš 
Franc Eržen in Boš t jan Kosar iz 
Kranja, čev l jarsko stroko Andrej 
Tišlor, telovadbo Janez Vagner in 
predvojaško tovar iš Savič . To so 
zadnji predavatelji na tržiški va
jenski šoli. - Iz šo le sta izšla drugi 
in tretji letnik, ostali pa bodo 
morali iskati znanja drugje. 

Za strokovno izobrazbo industrij
skega kadra na kak boljš i način 
bodo nekako morali poskrbeti. 

Andrej Tlšler 

Planinsko društvo Tržič išče oskrbnika za Dom pod 
Storžičcm. - Pismene prijave oddati v lokalu društva. 

Pogoji se bodo interesentom sporočil i uslmeno. 

predstavljate naš smeh, ko smo gle
dal i , kako inž. Makarov pojasnjuje 
tehniku Radionovu zavzetje tako 
važnega ruskega pr is tanišča . Šele 
čez dva dni, ker je zasledoval nem
ška vojna poroči la , je odkr i l , da 
je nekdo namenoma premestil bu
cike, vendar nam na sled ni prišel. 

Park rat sem skušal poslušat i ra
dio s tovar i šem J o ž e t o m Ahačičcm 
(sedaj inž. v Kranju) v pisarni g. 
Smrdela, toda to nama ni uspelo, 
ker je bi la pisarna navadno zakle
njena. Dogovor i la sva se, da bova 
ponaredila ključ. Nekega decem-
berskega popoldneva leta 1941, ko 
se jc Smrdel mudi l v Trž iču , sem 
vzel iz vrat ključ in odšel k M a r -
k icu , da mi najde odgovar ja jočega . 
V r n i l sem se žalosten, ker ga nismo 
mogli najti. Mark ičev sin mi je si
cer rekel naj pustim kl juč en dan 
pr i njem, da bo izdelal novega. Te
ga pa nisem upal storiti , ker sem 
•ključ vzel i / " 'at . K o n č n o nama je 
•prišla na misel ideja, da vzameva 
odtisek ključa v vosku z obeh stra
ni . Nekje sva našla vosek in od
tisnila ključ. S tem odtiskom sem 
šel k M a r k i č u in drugi dan je bi l 
kl juč že gotov. Tako sva začela red
no poslušati radio London. 

Nekega dne pa se je zgodilo, da 
sem pozabil izključit i postajo L o n 
don, t emveč sem radio samo ugasnil. 
T o ie moral opazi t i Smrdel, kajti 
kmalu nato je preskrbel omarico za 
radio, k i jo je imel v levem kotu 
pisarne. Omarico je vedno zaklepal 
pr i odhodu. Sedaj sva morala najti 
odgovar ja joči ključ tudi za omari
co. Doma sem pobral vse ključe iz 
kuhinjske o nare in tudi iz omar v 
spalnici in za vsak slučaj sem vzel 
še sveženj drugih ključev, ki jih 

nismo rabi l i . S petnajstimi ključi 
sem odšel na Z a l i rovt. Eden od 
njih je odprl omarico in tako sva 
zopet lahko poslušala radio. Radio 
sem poslušal skoraj vsak večer sam, 
kadar pa sem ga poslušal popoldne, 
potem je b i l zunaj na s t raži tovar i š 
Ahačič , a l i pa obratno. Navadno 
sem poslušal radio London ob osmih 
zvečer in to vsak dan do 21. mar
ca 1942, k o me je g. Smrdel zaloti l 
pri poslušanju. 

Zvečer sem mora! previdno sto
piti v barako, navadno pol ure pred 
oddajo in sedeti v temi, kajti zunaj 
jc hodila s t raža — neki Nemci v 
črnih uniformah. Večkra t sem se sti
skal v kotu, da me ne bi opazi l i , 
a l i pa da ne bi kaj zaškr ipa lo . K o 
so bila poroči la končana sem zopet 
poiskal nemško postajo na srednjih 
valovih in zaprl omarico. Posebno 
sem pazi l , da ne bi pozabil isključiti 
postaje London na k ra tk ih valovih 
31 ali 41 m, da se na ta način ne 
bi izdal . Predno sem šel iz barake 
sem vedno p o č a k a l še toliko časa, 
da je šel s t r aža r mimo okna v na
sprotno smer. Domov sem po nava
di prihajal okrog devetih zvečer . 
Doma me je čakal Branko Djordje-
vič. Spomnim se še njegovih ko
mentarjev o ruski fronti, ko so bil i 
Nemci pri Rževu in okrog Len in 
grada. Tova r i š Branko je pozneje 
zvedel za moj izvor poroči l , v za
četku pa mu tega nisem povedal. 

21. marca, na prv i spomladanski 
dan, sem šel s tov. Ahačičcm na 
Zal i rovt, da bi poslušala radio 
London v slovenskem jeziku in to 
okrog petih. Ahačič je ostal na stra
ži, jaz pa sem odprl pisarniška vra
ta in omarico in sem začel pos luša t i 
radio. Čez nekaj časa je vstopil tu
di Ahačič , ker je misl i l , da sva var

na. Poročila še niso bila končana , 
ko so zaškr ipa la zunanja vrata in 
v istem trenutku so se odprla tudi 
vrata pisarne. Ahačič je skočil k 
vratom, toda bilo jc že prepozno, v 
sobo je vstopil , g. Smrdel. ZnajcL'1 
sem se le tol iko, da sem ugasnil ra
dio, toda pozabil sem izključiti 
London in zamenjati kratke valove. 
Torej, dobil naju je pri delu! N a p o 
di l naju je ven, zakleni l omarico in 
začel v p i l i na naju in nama grozi l , 
da naju bo naznanil . Zunaj je bila 
tudi L o r i P i rčeva , k i je prišla z 
njim na Z a l i rovt. Pred njo nama 
je grozi l , da naju bo naznanil nem
škim orožn ikom! Najprej je odšel 
k šefu barak in mu pripovedoval , da 
sva v lomila v njegovo pisarno in 
ponaredila ključe. C . Smrdel in L o 
ri P i rčeva sta potem še ostala na 
Zalem ravtu, midva pa sva vsa pre
strašena odšla proti Fabr ik i in med 
potjo razmišl ja la , kaj naj storiva. 

Bala sva se o rožn ikov in mis l i la , 
da je z nama konec, posebno še, 
ker so Nemci v februarju aretirali 
prof. Štera, organizatorja O F v T r 
žiču, h kateremu sva hodila dva
krat na teden na sestanke v prvo 
nadstropje pri »Slugi«. O njem so 
namreč govor i l i , da se ne bo več 
vrn i l . K o sva šla po spodnji po t i na 
Fabriki proti L o i z k o v i gostilni, je 
tov. Ahačič predlagal, da bi pohi
tela proti Dekl i škemu domu in bi 
tu čaka la Smrdela in P i r čevo in jih 
prosila, naj nama oprosti in naj na
ju ne naznani. Tekla sva »Za vo
do« in, ko sva prišla na most pri 
Dorn ikov i kovači i i , sva zagledala 
Smrdela in P i rčevo , k i sta prihajala 
iz Zalega rovta. Počaka la sva pri 
»Ccnovi šupi«. Prišla sta k nama 
in začela sva jih prositi naj naju 
ne naznanita in obljubljala, da kaj 

takega ne bova nikdar več storila. 
Toda ostala sta trda in gluha za na
jine prošnje. Smrdel je dodal, da 
naju mora naznaniti , ker zaradi 
naju ne b i hotel p r i t i v zapor. O d 
šla sva r a z o č a r a n a in obupana, ker 
nisva vedela, kaj naj storiva. O d l o 
čila sva se, da odideva k tovar i 
šu Antonu Mal i ju v Mantovo , ka 
mor sva pogosto hodila na diskusi
je o poli t ični situaciji, in ga po
v p r a š a v a za nasvet. Tova r i š M a l i 
nama je svetoval, naj p o č a k a v a do 
drugega dne in naj Ahač ičev oče, 
ki je bi l nameščenec v Pred i ln ic i , 
prosi Smrdela in L o r i P i rčevo , k i 
je bila prav tako uradnica v Pre
di ln ic i , za odpuščanje in , da riaj na
ju nc pri javita. Toda , to še ni bilo 
vse. M i s l i l sem si : » Joža se bo že 
verjetno izmazal , toda, k d o pa bo 
prosil zame?« 

K o sva bi la že pri M a l i j u , sem se 
spomnil, da nisem zamenjal va lov 
in to jc bil še en dokaz več, da sva 
poslušala radio London . Skleni l sem, 

.da se na vsak način vrnem na Z a l i 
rovt in zamenjam valove, da bi 
lahko zanikal , da sem poslušal ra
dio London, če bi me res naznanil i . 
T o l i k o poguma nisem imel , da bi 
šel v pisarno še isti večer, bila pa je 
že globoka noč. V r n i l sem se do
mov in spal na podst reš ju . S k r i l 
sem vse, kar je bilo sumljivega in 
čaka l , kaj bo prineslo prihodnje ju-
t ro. Spati nisem mogel celo noč, 
t emveč sem samo premiš l j eva l , kaj 
naj storim. M i s l i l sem, da pobegnem 
v goso, toda is točasno sem moral 
odgovori t i na vprašan je — K A M ? ' 
Star sem b i l šele 18 let. K a j poreko 
starši? Represalije! K o n č n o sem se 
odloči l , da zgodaj zjutraj odhi t im 
na Z a l i rovt in zamenjam -kratke 
valove. (Sc nadaljuje) 



M u z e j k o n č n o odprt ? 
Tržiški Občinski ljudski odbor jc 22. maja 1955 ustanovil Mu/ej 

in s tem je naše mesto dobilo pomembno kulturno ustanovo, čeprav 
samo formalno, vendar neki začetki so le bili. Mnogo je pri nas 
ljudi, ki so spoznali potrebo, ohraniti vsc listo, kar je bilo pomemb
no za razvoj Tržiča skozi stoletja. Muzejsko društvo, ki je obstajalo 
že pred ustanovitvijo Muzeja, je pričelo z vestnim zbiranjem gra 
diva, ki se ga ,'<• v teh letih že veliko nabralo in kl iče po dokončni 
ureditvi. 

1954. leta je Fina Polak podari la 
stavbo, v kateri ima prostore M u 
zej. Nekaj prostorov so s tem do- . 
bi l i in marl j ivi ljudje so iskal i , zb i 
ral i in urejevali, vendar se njihovo 
delo ni moglo pokazati , ker jc vedno 
zmanjkalo sredstev, da bi muzej 
uredili tako, da bi b i l odprt za obi
skovalce. Zbrano gradivo so naši 
muzealci že večk ra t razstavil i na 
občasnih razstavah in v spominu 
nam je še razstava razvoja usnjarske 
obrti in več razstav z dokumenti iz 
N O B . 

2e v jeseni lanskega leta so člani 
Muzejskega d ruš tva i z r az i l i željo, 
da bi v letošnjem jubilejnem letu" 
odpr l i tudi v Trž iču Muzej in s tem 
stopil i vštr ic z drugimi kraji v Slo
veniji . Vel ikokra t so romale prošnje 
sem in tja, da bi stranke, k i stanu
jejo v prostorih Muzeja , preselili 
drugam, vendar so prošnje počasi 
reševali in še sedaj ena stranka za
seda tako potrebne prostore. M u 
zejsko d ruš tvo se tolaži z obljubo, 
da bo tudi ta zadnji problem, za
radi stanovalcev, v štirih mesecih 
rešen. 

K o je lani B o m b a ž n a predilnica 
in tkalnica praznovala 75-letnico 
obstoja, so odpr l i v Muzeju tekstilni 
oddelek, k i jc že na ogled. 

K a j vse pa bi bilo v našem M u 
zeju? 

Najprej je tu zgodovinski odde
lek, k i prikazuje razvoj Trž iča kot 
naselja. T u so zbrane prve listine o 
našem mestu pa vse gradivo do 
druge svetovne vojne. Pr ikazana je 
vloga Trž iča v svetu, vsa literatura 
o Trž iču , v tem oddelku se spozna
mo z znamenitimi našimi možmi in 
s kul turn imi znamenitostmi našega 
kraja. 

V posebnem oddelku jc zbrano 
gradivo o razvoju industrije in 
obrti , prav tako pa so urejene čev

ljarska, usnjarska in kosarska de
lavnica, k i je v G c r m o v k i . 

V Muzeju imajo tudi knj ižnico , k i 
jc nekakšen zametek študi jske knj iž
nice, k i naj bi se iz nje razvi la . T u 
so zbrani tudi vsi klišeji o Trž iču 
i n vrsta časopisov. 

K a r pa je prav posebno pomemb
no, je to, da se na'ši muzealci t ru
dijo, da bi ohranil i dokumente o 
naši narodnoosvobodilni borbi in 
vse to pr ikaza l i mladini . Odloč i l i so 
se, da bodo v letu obletnice vstaje 
odpr l i tudi oddelek N O B in konč 
no odpr l i Muze j . Obč inskemu ljud
skemu odboru so predlagali, naj 
sprejme za to -us tanovo p r o r a č u n 
1,600.000 dinarjev in s tem denar
jem bi kup i l i vi tr ine, svetlobna 
telesa in drug material, k i je potre
ben za ureditev muzejske zbirke. — 
Dokumentarnega gradiva o N O B 

imajo dovolj in bi oddelek lahko 
uredili do Tedna muzejev, k i bo v 
oktobru. 

P r a v v zadnjem času pa se jc 
Muzejskemu d ruš tvu ponudila še 
izredna pr i ložnos t , na ponudbo j im 
jc Monga , stavba v neposredni b l i 
žini Muzeja , v kateri jc bi la stara 
barvarna (Monga pomeni barvarno). 
V Kran ju bi dobi l i tudi originalno 
mongo iz leta 1740, k i bi jo posta
v i l i v Mongo, če bi jo dobi l i . T o 
bi bila izredna pridobitev za t rž iški 
Muzej in na celem kompleksu b i 
imeli zbrane zgodovinske znameni
tosti T r ž i č a . , 

Res, že zadnji čas jc, da odpremo 
Muzej , saj bomo s tem pr idobi l i po
membno vzgojno ustanovo, k i bo v 
pomoč našim učencem pri nazornem 
pouku in ponesla bo glas Trž iča po 
svetu. Muzej bo ohranjal tudi vse 
dokumente današnje dobe in s tem 
skrbel, da bomo našim zanamcem 
ohrani l i znači lnost i današnjega raz
voja in naše dobe. VE 

Kenija pihalnih orkestrov 
je iepo uspeta 

Letošnje leto je postalo zelo plod
no v pogledu prirejanja raznih k u l 
turnih, zabavnih in podobnih p r i 
reditev, tako domač ih kot tujih an
samblov. — Čut i t i je dokaj močno 
odjugo v tem pogledu, saj preišnja 
leta razen šolskih prireditev ter 
D P D Svoboda in Glasbene šole ni 
bilo kaj dosti prirejenega, tako da je 
od časa do časa prevladovalo mr
tv i lo . Lep prispevek k ljudskemu 
i zob raževanu i ^r is^eva tudi De lav
ska univerza, k i z zan imiv imi in 

Stavba, v kateri je muzej. Poleg nje je Monga 

aktualnimi temami Predavanj p r i 
vlači že dokaj lepo š tevi lo stalnih 
poslušalcev. N a dlani je, da k u l -
turno-prosvetno življenje vodijo 
vsak po svoji s t rokovni opredelje
nosti tako Delavska univerza, D P D 
Svoboda in Glasbena šola. Zato je 
obstoj in seveda se posebej f inančna 
kot moralna "odpora za vse te 
ustanove nujna in potrebna. 

Se - r a v posebno koristne so razne 
rcviie, k i imajo vel ik vzgojni po
men, k i popularizirajo domačo in 
tuio umetn iško ustvarjalnost. — N e 
smemo prezreti tudi uejstva, da te 
prireditve obiskuje rada tudi mla 
dina, kar ;e razveseljivo že zatega
delj, da se tako poveča krog stal
nega koncertne"" obč ins tva . 

Ena izmed zelo v a ž n i h tovrstnih 
prireditev v zad i rem času jc bila 
okrajna revija nihalnih orkestrov. 
N a tej r c v i ' i . k i je bi la v soboto, 
25. februarja ob 20. uri v dvorani 
Cankarjevega doma v Trž iču , so 
sodelovale naslednje godbe: Godba 
na pihala in M l a d i n s k i plesni or
kester iz Kran ja , G o d b i na p ihala 
iz Ccrkel j in i r ž i č a . T a prireditev 
ie bi la resnično nrominentnega zna
čaja, saj je sodelovalo preko 100 
godbenikov. V tem oziru gre vse 
priznanje organizatorju D P D Svo
boda kot tudi gostujočim d ruš tvom. 

P red zače tkom koncerta jc nasto
pajoče in prisotno obč ins tvo po
zd rav i l v imenu D P D Svoboda 
tov. Predsednik prof. Josip Rakovec. 
Z obiskom so počast i l i na reviji p r i 
sotni tov. L u d v i k Star ič , kapelnik 
godbe Ljudske mil ice, in tov. red. 
prof. A G Blaž Arn ič iz Ljubljane, iz 
Kran ja pa ravnatelj Peter L i p a r , 
profesorji Pr iboš ič , Fajon, Edo 
O š a b n i k in 'drugi. 

Z a uvod je nastopil zelo lopo in 
ž i v a h n o vigrani M l a d i n s k i plesni 
ansambel iz Kranja , k i je zaigral 5 
zabavnih kompozici j . N i j h o v o igra
nje jc up rav ičeno sproži lo pri poslu
šalcih spontan aplavz. Umestno je 
pr ipomnit i , da večina teh sodeluje 
tudi pr i godbi na pihala, ka r je lep 
dokaz vzajemnega sodelovanja in 
naj taka plemenita gesta služi dru
gim za zgled. Čut i t i je, da je ta an
sambel v veščih in dobrih rokah 
sposobnega umetn i škega vodic , tova
riša Francija Puharja, k i vod i pravo 
pol i t iko do sodelovanja tudi v dru
š tvenem pogledu. 

P o tem ansamblu jc nastopila 
cerkljanska godba na pihala, k i je 
pod vodstvom kapelnika tovar i ša 
N iko la j a Ignacijcva odigrala tr i 
skladbe. V tem orkestru smo zasle
d i l i več inoma veterane — torej res
nično predane l judi , k i kljub dolgo
letnemu sodelovanju in starosti še 
vedno krepko drž i jo vajeti, da god

il ba ž ivi . S tem so omogoči l i , da, 
nadaljujejo njihovo d o m a č o — cer
kljansko glasbeno tradicijo in kre
pijo kulturno življenje na vasi. — 
Takšn i ljudje vsekakor zaslužijo p r i 
znanje, saj le-ti delajo iz čistega 
idealizma, so resnični p r ivrženc i 
glasbenih duhovnih dobrin in na 
take ne more pasti senca »grabež 
ljivosti na dena r« , kot je to žal 
često primer pr i 'raznih tako imeno
vanih »pr iznan ih« plesnih orkestrih 
in se taki ravno iz teh razlogov no
čejo vkl juči t i v d ruš tva . 

Posebno presenečenje jc nedvom
no vzbudi l nastop domače godbe, k i 
jo sedaj vodi p o ž r t o v a l n i mladi ka
pelnik tovar i š Marjan Sajovic. P o d 
njegovomi vodstvom je godba od
igrala dve skladbi in za uspešno i z 
vajanje p o ž e l a p r i poslušalcih lep 
aplavz. — O strukturi in življenju 
godbenc sekcije je bilo žc precej po
vedanega v našem listu in sedaj ne 
kaže spet ponavljat i . Potrebno pa 
je p r i t rd i t i , da so temelji že polo
ženi za nadaljnji razvoj in procvit 
godbe in j i je treba vsestransko po
magati, tako kapeln iku , ko t godbi 
sami, da bo v prihodnje imela še. 
boljše delovne pogoje, kot j ih ima 
sedaj. N e smemo prezreti dejstva, 
da bi b i l nastop povsem onemogo
čen, če bi j im nc pomagala Glasbena 
šola s tem, da j im jc dala na razpo
lago prostor, ker godba še sedaj 
nima svojega stalnega prostora. Vse
kakor pa je to samo zasilna rešitev. 
Treba je tudi to vprašan je vendarle 
enkrat za vselej radikalno rešiti. — 
Pr ičakuje se od odločujočih občin
skih organov, še posebej od Sveta 
za prosveto in kulturo, da to za
devo č impre j reši, sicer bo lahko v 
doglednem času spet prišlo do krize. 
N a reviji smo se p repr iča l i , da je 
sedaj godba spet nared, lepo vigra-
na in nikakor ne kaže , da bi se ta 
problem reševal birokratsko. 

K o t poslednja jc nastopila kranj
ska godba pod vodstvom rut inira-
nega kapelnika tovar i ša Zdenka 
M o t l a . P o d njegovo veščo taktirko-



IIIIIIHU H I IIH J a v n a d r a ž b a 
Občinski ljudski odliur Tržič razpisuje v smislu 3. č l ena Uredbe 

o prodaji stanovanjskih hiš iz sp lo šnega ljudskega premoženja 
(Uradni list FL-IU, št. 17-101/53) in Uredbe o dopolnitvi Uredbe o 
prodaji stanovanjskih hiš iz sp lošnega ljudskega p r e m o ž e n j a (Uradni 
list F L R J , št. 31-264/53) in Odloka L O M O Tržič o prodaji stanovanj
skih hiš iz s p l o š n e g a ljudskega premoženja na javni dražbi (Uradni 
list LRS, št. 43-51)0. 53) 

javno dražbo stanovanjskih hiš, mlina in žage iz sp lošnega 
ljudskega premoženja 

1. Trž ič - Koroška cesta 32 - enonadslropna hiša z man-
sardo, ocenjena na 

2. Podljubclj, h. št. 16 - Sp ičkova guba — ocenjena ina 
3. Bistrica, h. št. 112 eno nadstropna stanovanjska hiša z 

mamSardO' -- ocenjena na 
oziroma: 
A. a) Stanovanje v prit l ičju - ocenjeno na 

b) stanovanje v visokem prit l ičju — ocenjeno na 
c) stanovanje v 1. nadstropju - ocenjeno na 
d) stanovanje v mansardi — ocenjeno tna 
e) kletni prostor — ocenjen na 

B. Drvarnica — ocen j ena na 
C. Vrtma ogiraja — ocenjena na 

, D. Sadno drevje — ocenjeno na 
E. StavbiSčo- je ocenjeno po 200 din za 1 kv. meter 

4. Podljubelj — bivša Ankeletova žaga: 
a) -Stanovanjsika hišica h. št. 24 — ocenjena na 
b) žaga in sk lad i šče — ocenjeno na 
e) lesena dovodna raka — ocenjena na 
d) atavbišče z žago v izmeri 200 kv. metrov — ocenjeno 

po 100 dim za 1 kv. meter 
e) dvor išče v izmeri 469 kv. metrov — ocenjeno |H> 30 

dinarjev za 1 kv. meter 
f) p r e m i č n i n e so ocenjene naslednje: 

1. Polinojarmenik — Teichert & Soho 
2. Krožna žaga — ocenjena na 
3. 30 žaganih listov — ocenjeni 
4. 2 krožni žagi — ocenjeni 
5. Dinamo AF.G-Union - ocenjeno 
6. Prancits turbina — ocenjena na 
7. Usnjen jermen — ocenjen 
8. 2 osovini od transportnega voz ička — ocenjeni 
9. 66 tm tralčnlic - Ocenjenih \ 

10. Ramo drobno orodje ocenjeno 

ocenjen 

din 
t,025.000 

785.000 

4.870.000 

415.000 
1,715.000 
1,715.000 

608.000 
407.000 
152.000 
166.000 

9.51)0 

122.000 
150.000 
18.000 

66.000 
2.000 

30.000 
1.600 
8.000 

10.000 
3.000 

880 
8.712 
1.000 

Skupaj p r e m i č n i n e 
5. Rotnje - » S m u k o v mlin.. 

a) Mliitsko poslopje s sk ladiščem - ocenjeno na 
b) stroji in oprema - ocenjeno na 

Skupaj 

131.192 

559.000 
511.500 

1.070.500 

mora kupec položiti varšč ino v 
, ki se sme uporabiti za dopolnitev 
petnajstih dneh po podpisu kupne 
•etriino kupnine, preostali del pa 
mefsecih, po podpisu kupoprodajne 

Pred zače tkom javne dražb« 
viš ini 15 odstotkov izklicne cene. 
poslednjega obroka kupnine. V 
pogodbe mora kupec položiti 
v dveh enakih obrokih, v dveh 
pogodbe. 

Vknj ižba lastninske pravice in druga opravila, ki so v zvezi s 
prodajo stanovanjskih hiš , so Oproščena taks — vštevš i sodne takse 
in prometni davek. Kolikor pa bi nastali stroški pri delitvi parcel 
ali drugih opravilih, nosijo utroške kupci. 

Borci, ki so sodelovali v NOV od leta 1941, 1942, 1943, družinski 
člani borcev, ki so padli v NOB, vojaški vojni invalidi in izsoljemci-
povrnrniki, lahko kupijo stanovanj.sik o IvUšo na obroke. 

Javna dražba bo v sredo, dne 19. aprila 1961 ob 9. uri, v prostorih 
pisarne Občinskega ljudskega odbora Tržič. 

Komisija za prodajo stanovanjskih 
hiš iz sp lo šnega ljudskega premo
ženja 

Zdravstveni dom Trž ič obvešča 
prebivalstvo območja Občinskega 
ljudskega odbora Trž ič glede orga
nizacije zdravstvene službe in delu 
splošnih ter specialist ičnih ambulant 
o naslednjem: 

1. Splošna ambulanta št. I dela 
vsak dan nepretrgoma od 7. do 19. 
ure, ob sobotah pa dela od 7. do 
13. ure. V tej ambulanti delata dr. 
A n t o n Mar t inč i č in dr. Nada 
M a ž g o n izmenično. 

2. Splošna ambulanta ,št. II (po
leg rentgena) dela vsak torek in pe
tek od 14. do 18. ure. V tej ambu
lanti delata dr. Anton Mar t inč ič od 
14. do 16. ure in dr. Andrej Rob ič 
od 16. do 18. ure. 

3. Okul i s t i čna ambulanta dela 
vsak ponedeljek od 14. do 19. ure, 
v kateri dela dr. Valena P e t r o v i č . 

4. Rentgen dela vsak čet r tek od 
14. do 17. ure, kjer dela dr. G o -
razd Gorjanc. 

5. Retgensko slikanje jc vsak to
rek in petek od 16. do 18. ure, kjer 
dela rentgenski tehnik M i r a Pr imo-
"7 • V 
zič. 

6. Ginekološka ambulanta dela 
dvakrat tedensko od 14. do 19. ure, 
v kateri dela dr. V i d a Košmel j . Kel
ta ambulanta zaradi objektivnih 
razlogov ne dela ob določenih dne
vih v tednu, dobijo pacientke pred
hodno obvestilo v dečjem dispan
zerju in tudi vrstno š tevi lko. 

7. U K V - aparat za obsevanje de
la v ginekološki ambulanti vsak dan 
od 10. do 12. ure, po potrebi pa 
dela tudi pred 10. uro, če je zaradi 
pacientov to potrebno. Z a obseva
nje pridejo .v pošte v samo pacienti 

je ta ansambel zaigral tri skladbe, 
od katerih je brez dvoma najbolj 
ugajala Suppejeva uvertura »Pesnik 
in k m e t « . T o je koncertno delo, k i 
terja od posameznika precejšnjo 
mero tehnične zrelosti. — Kranjska 
godba je vse skladbe odigrala vzor
no, s presenetljivo zvočno skladnost
jo in izklesano dinamiko. Kaže , da 
pri tem umetniškem ansamblu so
deluje lepo število mladih godbeni
kov — celo nekaj pionirjev smo 
zapazi l i . Instrumentalni sestav je 
zelo zanimiv, od tod tudi takšna 
čudov i t a zvočna plast ičnost , saj so 
imeli v svojem sestavu vključenih 
precej saksafonov, Le-ti dokaj 
zmanjša jo rezkost in trdost tona 
t robi l . Pozorno oko gledalca tudi ni 
moglo spregledati, da je v tem an
samblu bila zastopana tudi ženska 
godbenica. — Vsekakor je sestav 
takšnega pihalnega orkestra za ne
katere novost, medtem ko drugod, 
posebno v drugih d r ž a v a h , kot v 
I tal i j i , to že davno prakticirajo. — 
Pohvalno jc, da je ravno 'kranjska 
godba na Gorenjskem ali pa še celo 
v večjem okolišu prva korenito re
formirala sestav godbenikov na so
doben — moderen način, k i jc vse
kakor privlačnejši . Dirigent kot 
ansambel je bil nagrajen z obilnim 
aplavzom. 

Z a zakl juček revije sta združeni 
godbi, kranjska in tržaška, zaigrali 
dve skladbi pod takt irko sposobnega 
domačega kapelnika, tovar iša M a r 
jana Sajovica. T o je b i l nov p r i 
spevek k obogatitvi tega koncert
nega večera, sa jc ta sestav zvenel 
dokaj pompozno, mogočno in vel i
čas tno . 

Revi ja je bila resnično lepa mani
festacija poustvarjalnega dela kranj
ske in t ržiške občine in bi bilo 
zaže leno , da bi take prireditve bile 
vsekakor deležne večje pozornosti, 
saj žal tokrat dvorana ni bila do 
kraja napolnjena. 

po naroči lu zdravnika , ki j ih zdra
v i . 

8. Špo r tna ambulanta dela vsak 
petek od 18. do 19. ure v splošni 
ambulanti št. I. 

V tej ambulanti dela dr. N a d a 
Mažgon . 

9. Šolska ambulanta dela v deč
jem dispanzerju, Trž ič , Naš ičeva 9 
vsak dan od 7. do 9. ure, kjer dela 
dr. Vladis lav Mar t i nov ič . 

10. Ambulanta za bolne predšol 
ske otroke dela vsak dan od 9. do 
13. ure v dečjem dispanzerju T r 
žič, Naš ičeva 9, kjer dela dr. V l a 
dislav M a r t i n o v i č . 

I I. Posvetovalnice za otroke dela
jo: T rž i č — vsak ponedeljek in sre
do od 14. do 16. ure; Kr i že — vsak 
L , 2. in 4. torek v mesecu od 14. 
do 17. ure; K o v o r — vsak 3. torek 
v mesecu od 14. do 15. ure; L o m — 
vsak 1. če t r tek v mesecu od 14. do 
15. ure; Lese — vsak 2. če t r t ek v 
mesecu od 14. do 16. ure; Jclcndol 
—- vsak 3. če t r tek v mesecu od 14. 
do 16. ure; Podljubclj — vsak 4. 

•četr tek v mesecu od 14. do 15. ure. 
Posvetovalnica za žene dela vsak 

petek od 14. do 18. ure v gineko
loški ambulanti. 

V vseh poslovalnicah dela dr, 
Vladis lav Mar t inov ič . 

12. Splošna zobna ambulanta de
la dnevno po 10 ur, v kateri za
časno dela samo zobar Maks O š a b -
nik.' Poleg tega pa dela v tej am
bulanti honorarno v ponedeljkih in 
če t r tk ih po 5 ur zobar Franc Zupan
čič iz Radovlj ice. Pacienti za to 
ambulanto so naročeni po urnem 
času. Z a nuđenje prve pomoči , pa 
je določen Čas vsak dan od 9. do 
10. ure in od 15. do 16. ure. 

13. Šolska 'zobna ambulanta dela 
začasno vsak torek in če t r tek od 7. 
do 11.30 u.re, v kateri dela hono
rarno dr. M a r i n k a Krajne. T u d i za 
to ambualnto so otroci naročeni po 
urnem času. 

D a jc zagotovljeno nepretrgano 
strokovno delo izven delovnega 
časa, je uvedeno v Zdravstvenem 
domu nočno in nedeljsko delo. N o č 
no delo traja vsako noč od 19. do 
7. ure naslednjega dne, ko ambu
lante ne delajo, nedeljsko delo in 
delo ob d ržavn ih praznikih pa tra
ja od 7. do 19. ure preko dneva. 
T o delo opravljajo vsi zdravnik i 
službujoči v območju O b l . O Trž ič 
izmenično po terenu in v splošni 
ambulanti št. I, b o l n i č a r k i Zd rav 
stvenega doma pa v ambulanti. 

Zato n a p r o š a m o vse d ržav l j ane , 
da v bodoče upoštevajo redni de
lovni čas posameznih ambulant in 
posvetovalnic, ker v nasprotnem 
primeru o težkoča jo nemoteno delo. 

Z d r a v n i š k e obiske in nujno zdrav
niško pomoč ob nezgodah jc naro
čati v splošno ambulanto na telef. 
št. 250 ob vsakem času ali direktno 
zdravniku, k i je dot ičnega dne de
žurn i . Priimek in ime dežurnega 
zdravnika jc vsak dan objavljen pri 
vhodu v splošno ambulanto in na 
reševalni postaji. Prevoze z rešil
nim avtomobilom naročaj te na re
ševalni postaji na telefonsko števi l 
ko 222 ali 04. Reši lna postaja iz
vrši prevoz samo po nalogu zdrav
nika. 

V zadnjem času je vedno več pri
merov, da državl jani naročajo hišne 
obiske tudi neoprav ičeno , posebno 
ob večernih in nočnih urah, ob so
botah in nedeljah. V bodoče bodo 
morali prizadeti d ržav l jan i take 
obiske sami plačat i Zdravstvenemu 
domu, kakor tudi s t roške prevoza 
zdravnika . Z d r a v n i k i , k i take obi
ske izvršijo ugotavlajo, da so pok l i 

cani na dom brez potrebe in bi se 
za lažja obolenja prizadeti lahko 
zglasili v splošni ambulanti , kjer je 
nepretrgano ambulantno, nočno in 
nedeljsko delo. 

V bodoče žel imo, da d ržav l j an i 
vlagajo pr i tožbe , k i jih imajo za
radi zdravstvene službe direktno na 
Zdravstveni dom, ker jc za rešitev 
p r i tožb bolnikov in ostalih držav
ljanov pristojen upravnik in up rav 
ni odbor zavoda. P r i t o ž b o vloži te 
takoj, ko jo ugotovite. Le na ta na
čin bo Zdravstveni dom lahko ta
koj seznanjen o morebitni nepravi l 
nosti prizadetega zdravstvenega 
delavca pri izvrševanju zdravstve
ne službe. 

Zdravstveni dom Tržič 

MARLJIVI 
ALPINISTI 

Pred tednom le bil sestanek al
pinis t ičnega odseka Planinskega 
društva, kjer so razpravljali o na
logah v letoSnjem letu. Sklenili 
so, da bodo k o č o na Siji podrli, 
ter s tem materialom zgradili dr
varnico in shrambo za s m u č i na 
Kofcah. T u so tudi določil i tek
movalce, ki bodo zastopali tržišiko 
G RS na s m u č a r s k e m tekmovanju 
v Kranjski gori. 

Pavel Janež ič 
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NAŠ JOŽE ŠLIBAR 
SVETOVNI PRVAK 

Vsakoletne prireditve na velikih 
skakalnicah pritegnejo zanimanje 
vse javnosti, saj tu pokažejo vse 
svoje znanje najdrznejši športniki. 
Letos je bil na vrsti Obcrstdorj. — 
Naše zastopstvo: Jože Šlibar, Mar
jan Pečar in Jože Langus je odpo
tovalo, da bi častno zastopalo do
movino graditelja prve velikanke 
filovdka na tem velikem tekmova
nju. Spremljale so jih naše želje: 
postavite nov jugoslovanski rekord 
in vrnite se zdravi! 

?.e prvi dan je prišla iz Oberst-
dorfa senzacionalna vest — Jože 
Slibar jc skočil 131 metrov in po
stavil nov jugoslovanski rekord. — 
Veseli smo bili ter nestrpno čakali 
drugega dne. Radio in vse svetovne 
časopisne agencije so sporočale: 23. 
februarja ob 13.41 je prvič človek 
poletel več kot 140 metrov, Jugo
slovan Jože Šlibar je skočil 141 me
trov in postavil nov svetovni re
kord v smučarskih poletih. 

Vsi odlični tekmovalci so se v 
naslednjih dneh trudili na vso moč, 
da bi izboljšali Šlibarjev rekord, 
vendar zaman. 

Ime Jožeta Slikarja bo ostalo za
pisano v zlati knjigi rekorderjev 
na velikankah. 

Nanj smo ponosni vsi občani tr
žiške občine, saj je Jože naš roiak 
in se ga še marsikdo spomni, kako 
je pred leti poskušal svoje znanje 
na skakalnici pri sv. Jožefu. 

I/, Podljubelja 

Občni zbor 
Rdečega križa 

Pred nedavnim je bil v Pod-
Ijubolju dobro obiskan občni 
Zbor Rdečega križa. Pred urad-
ruirn dedorri zbora je sestra Jelka 
iz ambulante B P T predavala o 
škodlj ivosti alkohola in o njego
vem vplivu na č loveka, potom pa 
je predsednica, tov. Kavarjeva 
prebrala poroči lo o delu te orga
nizacije v preteklem letu. Uprav
ni, odbor je svoje nalogo prav do
bro izvrševal . 

Na zboru so sklenili, da bodo 
organizirali več krvodajalskih sku
pin in pripravili v e č predavanj 
ter sprejeli v organizacijo še v e č 
vaščanov . Tare jih le vprašanje 
v e č j e g a prostora, ker ljudje zelo 
radi prihajajo na poučna predava
nja, pa največkrat nimajo za to 
prostora. A. K. 

Prvi občan tržiške občine, Jože 
Šlibar, je postal svetovni prvak! — 
Jože! V dolgi vrsti čestitk, se pri-

.družujemo tudi vsi prebivalci trži
ške občine in ti kličemo še veliko 
takih uspehov! 

Uspehi Križaja 
in Dornika 

Letošnje X V I . prvenstvo Jugosla
vije v alpskih disciplinah, k i je b i 
lo pred nedavnim na Jahorini , je 

pr ipravi lo ponovno prijetno prese
nečenje. V izredno hudi konkuren
ci sta veterana Peter Kr iža j in L u d 
vik D o m l k osvojila najvišji mesti 
v zakl jučni razvrst i tvi . Tako je 
Kr iža j zasedel v veleslalomu odl ič
no tretje mesto, medtem ko je bil 
Dorn ik četr t i . V slalomu je Dornik 
branil naslov najboljšega Jugoslova
na in se uvrsti l na drugo mesto, 
Kr iža j pa na če t r to . Kr iža j jc v 
olimpijski kombinacij i zaradi solid
nih voženj v vseh treh disciplinah 
osvojil drugo mesto. 

Po d r ž a v n e m prvenstvu na Ja
horini je Smučarska zveza Slovenije 
določila reprezentanco, k i bo pred
stavljala Slovenijo na mednarodnem 
tekmovanju v Avs t r i j i . To bo stan
dardna ekipa Ljubelja iz Trž iča . 

(iv) 

Veleslalom 
pod Storžičem 

V nedeljo, 19. februarja, je bil. 
pod Storž ičem 10. jubilejni tradi
cionalni veleslalom usnjarske in 
usnjarsko predelovalne industrije 
pod pokroviteljstvom Vlladimirja 
Peraiča. direktorja tovarne Runo 
in Rina. Simonctija, direktorja to
varne Peko. 

Tekmovali so tekmovalci iz de
vetih kolektivov. 

Rezultati: t. Vil i Logar, Kranj. 
2. Andrej Jerman, Planika Kranj, 
3. Slane Stanovnik, Gumijevi iz
delki, Ljubljana. 

Ekipno je zmagala tovarna Pe
ko Tržič v postavi: Koivar, S u š 
nik in Kališn.ik. Pavel Jancž ič 

Velik in razveseljiv uspeli naših sankačev v Bohinju 
19. februarja je bilo v Bohinju 

veliko tekmovanje delovnih ko
lektivov v sankanju, ka se ga je 
udelež i lo preko tri sto tekmoval
cev delovnih kolektivov z navad
nimi in tekmovalnimi sanmi. Pri 
tem so sankači opazili, Itako ma
lo razumevanja, imajo za to šport
no panogo nekateri odgovorni 
ljudje, kar pa je še posebej ža
lostno, celo nekateri športniki , ki 
se bavi jo z drugimi vejami športa. 

Udeležba n a š e ekipe je spet 
uspela zaradi pomoči BPT. poseb
no pa tov. Ivana Valjavca. Tudi 
šoferju Nandeiu gire zahvala, ker 
je sankače tako potrpež l j ivo ča
kal, saj so tekmovali od o^mih 
zjutraj pa vse do pol filirtn popol
dne. 

Tekmovali so člani iz BPT, Pe
ko. ZLIT, Kos in snix»v in Pre
skrbe. — Kje pa so M i tekmoval
ci iz tovarne Runo, Pilarne in Le
penke? 

Nekaj rezultatov: 
Tekmovalne sami: Med sto tek

movalci jo Milan Česen zasedel 
od l i čno š e s to mesto. 

Navadne sani — članice: Štefka 
Klemene, Peko. 2. mesto; Antoni

ja Meglic, BPT, 3. mesto; Marjeta 
Tišlar, BPT, 4. mesto, itd. 

Navadne sani — mošk i : Albin 
Valjavec, BPT, 1. mesto, A l e š 
Ahačič , BPT, 2. mesto, Franc Me
glic, Peko, 3. mesto, i t d 

Dvosedi: Ahaičič-Ahačiič, BPT. 
1. mesto; ZapUotinik-Moglič, BPT. 
4. mesto, i td 

V ekipnem prvenstvu je zma
gala ekipa B o m b a ž n e predilnice, 
druga jo Že lezarna Jesenuce in 
tretja ekipa Poka 

To jo bilo ver.ko slavje Tržfiča-
nov in skrbeti moramo, da pre
hodni pokal š e drugo loto pride 
v Tržič. -N . -N . 

Kramarjev smuk pod Storžičem 
V spomin na padlega smučarja 

in planinca Kramarja so planinci 
in Smučarski klub organizirali 
tradicionalni Kramarjev smuk na 
strmih pobočj ih Storži'ča, ki se ga 
je ude lež i lo veliko tekmovalcev, 
razveseljivo pa je posebno to, da 
je bilo na tekmovanju mnogo pio
nirjev in mladincev. Najboljš i tek
movalci v posameznih razredih so 
bili: 

Alpinist ični odsek: Vinko Svab, 
Franc Primožič , Janko Krm olj in 
Drago Šte fe ; 

Planinci: Peter Križaj , Vili Lo
gar, Jože Krmclj in Matevž Iat-
kanc; 

Starejši mladinci: Janez Dovžan 
in Rudolf Teroviskv; 

Mlajši mladinci: Janez Lajba-
cher, Matija Kramar in Ivan Pri 
mož ič ; 

Pionirji do .10 let: Nejko Meglic, 
Marjan Slamcar in Bojan Zalete1!; 

Pionirji od 10 do 12 let: Blaž 
Klemene, Branko K l e m e n č i č in 
Miloš Pr imožič ; 

Pionirji od 12 do 14 let: Vinko 
Brczar, Silvo Seiko in Alojz Lav-
seger; 

Pionirke: Eti Kurnik, Majda Si
tar in Mija Vel jkovič . 

Z A H V A L A 

Komunalni banki okraja Kranj 
se iskreno zahvaljujemo za elek
trični harmonij, ki nam ga je po
darila kol nagrado za uspešno iz
vedeno akcijo varčevanja v letu 
19G0. 

Pionirji osnovne šole heroja 
Grajzerja v Tržiču 

Rg/tvAo/MRrioo POROKE 
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Vhod v zaklonišče je nemogoč . Zaboji, drva in opeka so 
vrata. Kaj če bi prišlo do nenadiiega bombnega napada? 
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ROJENI: D u š a n Bodlaj v Pr i 
stavi, Darja Bizjak v Bistrici pri 
Tržiču, Janez Zaletel, rojen v T r 
žiču, Jožica Dolinar, rojena v Tr
žiču. 

POROČENI: Pavel Sajovec, de
lavec in Alojzija Mavc, delavka, 
oba iz Slapa; Jožef Gjergjek, de
lavec iz Pozmanovcev in Emilija 
Hrvatim, delavka iz Pristave; Ja
nez Jesenko, posestnik iz Ziganje 

.vasi i n Marija, Vindišar, poljedel
ska delavka iz Tonet i š ; Franc 
Pavlin, kmetijski tehnik in Dora 
Potennel, š tudentka i z Bokale; 
Janez Slibar, mizar i z Kovorja in 
Marija Napret, predilka iz Pod
ljubelja; Jožef Kavar, posestnik 
in Ljudmila Golob, delavka, oba 
iz Cadol pri Tržiču; Franc Oman, 
pleskar iz Tržiča, in Šte fani ja 
Stanigel, delavka iz Tržiča; Franc 
Grand.ovec, us lužbenec i z Knržov 
in Ivanka Nakani, us lužbenka iz 
Retenj. Anton Donosa, tovarniški 
delavec iz Rogaševcev in Mihaela 
Hočevar, tovar, delavka iz Slapu. 

U M R L I : Marija Jerman, rojena 
Jeršo. upokojenka iz Tržiča; Ma
nija Moiko'rcl rojema. Olip, gospo
dinjo, iz Tržiča; Frančiška Mofco-
rel, rojena A/man, osebna upo
kojenka iz Tržiča; Uršula Primo
žič, roj. Jereb, preužitkarica iz B i 
strice pri Tržiču; Ana Permozar, 
rojena Udir, gospodinja iz Ziga
nje vasi. 

Upokojenki , stari p r ib l ižno šestde
set let, nudim b rezp l ačno stanova
nje za to, da bi mi vsaj malo po
stregla, ker sem sama onemogla 
upokojenka. 

Informacije dobite v pisarni D r u 
štva upokojencev. 

N A R O Č A J T E IN K U P U J T E 

T R Z l S K I V E S T N I K . 

K M A L U BO T E D N I K ! 


